
Voorzitter: Deetman

Tegenwoordig zijn 134 leden, te
weten:

Adelmund, Aiking-van Wageningen,
Assen, Augusteijn-Esser, Bakker,
Beinema, Biesheuvel, Bijleveld-
Schouten, Blaauw, Blauw, Van
Blerck-Woerdman, Bolkestein,
Boogaard, Van den Bos, Van Boxtel,
Bremmer, Bukman, M.M. van der
Burg, V.A.M. van der Burg, Van de
Camp, Cherribi, De Cloe, Cornielje,
Deetman, Van Dijke, Dijksma,
Dittrich, Van den Doel, Duivesteijn,
Van Erp, Esselink, Essers, Fermina,
Gabor, Van Gelder, Van Gijzel,
Giskes, De Graaf, Van Heemskerck
Pillis-Duvekot, Van Heemst, Heerma,
Van der Heijden, Hendriks, Hessing,
Hillen, Hoekema, Van der Hoeven,
Hofstra, Van Hoof, Hoogervorst, De
Hoop Scheffer, Houda, Huys,
Janmaat, Jeekel, De Jong, Kalsbeek-
Jasperse, H.G.J. Kamp, M.M.H.
Kamp, Keur, Klein Molekamp,
Koekkoek, De Koning, Korthals,
Lambrechts, Lansink, Leerkes, Leers,
Liemburg, Lilipaly, Van der Linden,
Marijnissen, Mateman, Middel, Van
Middelkoop, Mulder-van Dam, Van
Nieuwenhoven, Nijpels-Hezemans,
Noorman-den Uyl, Oedayraj Singh
Varma, Oudkerk, Van Oven,
Passtoors, Van der Ploeg, Poppe,
Rabbae, Rehwinkel, Reitsma,
Remkes, Van Rey, Van 't Riet,
Rijpstra, Roethof, Van Rooy,
RosenmoÈ ller, Rouvoet, Scheltema-de
Nie, Schimmel, Schutte, Schuurman,
Sipkes, Smits, Soutendijk-van
Appeldoorn, Stellingwerf, Sterk,
Swildens-Rozendaal, Van Traa, Valk,
Ter Veer, Te Veldhuis, Verbugt,
Verkerk, Versnel-Schmitz, Verspaget,
Vliegenthart, Van der Vlies, Van Vliet,
O.P.G. Vos, VouÃ te-Droste, Vreeman,
B.M. de Vries, J.M. de Vries, Wallage,

Van Walsem, Van Waning, Weisglas,
Witteveen-Hevinga, Wolffensperger,
Wolters, Woltjer, Ybema, Van Zijl,
Zonneveld en Van Zuijlen,

en de heer Ritzen, minister van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap-
pen, mevrouw Van de Vondervoort,
staatssecretaris van Binnenlandse
Zaken, mevrouw Netelenbos,
staatssecretaris van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschappen, de heer
Linschoten, staatssecretaris van
Sociale Zaken en Werkgelegenheid,
en mevrouw Terpstra, staatssecreta-
ris van Volksgezondheid, Welzijn en
Sport.
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De voorzitter: Ik deel aan de Kamer
mede, dat zijn ingekomen berichten
van verhindering van de leden:

Jorritsma-van Oosten, Van der Stoel
en Van den Berg, wegens verblijf
buitenslands, de gehele week;

Apostolou, Zijlstra en Crone, wegens
verblijf buitenslands;

Verspaget en Verhagen, wegens
bezigheden elders;

Doelman-Pel, wegens bezigheden
elders, alleen voor het eerste deel
van de middagvergadering;

Sipkes, wegens bezigheden elders,
alleen voor de middagvergadering;

Dijksman, Dankers, M.B. Vos en Van
Wingerden, wegens ziekte;

Van Ardenne-van der Hoeven,
wegens ziekte, ook morgen.

Deze berichten worden voor
kennisgeving aangenomen.

De voorzitter: Ingekomen is een
beschikking van de voorzitters van
de Eerste en Tweede Kamer der
Staten-Generaal inzake aanwijzing
van het lid Van der Hoeven tot lid en
het lid Verhagen tot plv. lid van de
Raadgevende interparlementaire
Beneluxraad.

De overige ingekomen stukken staan
op een lijst die op de tafel van de
griffier ter inzage ligt. Op die lijst heb
ik voorstellen gedaan over de wijze
van behandeling. Als aan het einde
van de vergadering daartegen geen
bezwaren zijn ingekomen, neem ik
aan, dat de Kamer zich met de
voorstellen heeft verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel voor, toe te
voegen aan de agenda van deze
week en te behandelen donderdag
bij het begin van de vergadering:
- het wetsvoorstel Wijziging van de
Huisvestingswet (provinciale toets
toewijzingscriteria voor woonruimte
veilig stellen) (24486).

Ik stel voor, dinsdag 5 december te
stemmen over de begroting voor
Binnenlandse Zaken en voor Justitie
met de daarbij behorende wetsvoor-
stellen en moties (inclusief de
moties, voorgesteld tijdens het
wetgevingsoverleg van 27 november
jl.).

Ik stel voor, toestemming te verlenen
tot het houden van wetgevings- c.q.
nota-overleg met stenografisch
verslag op:

maandag 4 december:
- van 16.15 uur tot 23.00 uur van de
vaste commissie voor Onderwijs,
Cultuur en Wetenschappen over de
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wijziging van bepalingen van de
Mediawet in verband met een
herziening van de reclameregeling
voor de publieke lokale en regionale
omroep, het bevorderen van de
samenwerking tussen de publieke
regionale en landelijke omroep en
het toestaan van commercieÈ le
omroep op niet-landelijk niveau
(24336);

maandag 18 december:
- van 11.15 uur tot 23.00 uur van de
vaste commissie voor Volkshuisves-
ting, Ruimtelijke Ordening en
Milieubeheer over de beleidsbrief
IHS (24506).

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

De voorzitter: Ik deel aan de Kamer
mede, dat de tijdelijke commissie
Onderzoek Stichting Woningbeheer
Limburg tot haar voorzitter heeft
gekozen het lid Hofstra.

Met betrekking tot de voor heden-
middag geagendeerde stemmingen
deel ik aan de Kamer nog het
volgende mee. Allereerst is mij
gemeld dat de heer RosenmoÈ ller
over de begroting van het ministerie
van Verkeer en Waterstaat voor 1996
een heropening van de beraadsla-
ging wenst. Aangezien de minister
van Verkeer en Waterstaat vanmid-
dag in de Eerste Kamer is, zal die
heropening, zo stel ik mij voor,
morgen plaatsvinden. Dit betekent
dat de stemmingen donderdag
aanstaande of volgende week
dinsdag worden gehouden. Dit houdt
ook in dat de punten 3 t/m 7 en 22
en 23 van de agenda voor vanmid-
dag zijn afgevoerd.

Voorts verzoekt de minister van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer uitstel van
de stemmingen over de moties. Ik
stel voor, aanstaande dinsdag te
stemmen.

Mevrouw Versnel-Schmitz (D66):
Voorzitter! Ik verzoek u om over de
gehele VROM-begroting, inclusief de
moties, in eÂeÂn keer te laten
stemmen.

De voorzitter: Daar zou mijn
voorstel op zijn neergekomen.

Aldus wordt besloten.

De voorzitter: Mevrouw Noorman

vraagt heropening van de beraadsla-
ging bij het wetsvoorstel inzake de
boeten. Dit betreft de punten 11 en
12 van de agenda. Dat kan direct na
de stemmingen gebeuren.

Mevrouw Noorman-den Uyl (PvdA):
Voorzitter! Gezien het feit dat wij
hedenochtend een aanvullende brief
van de staatssecretaris hebben
ontvangen, heb ik geen behoefte
meer aan heropening van de
beraadslaging. Wel wil ik mijn motie
aanhouden.

De voorzitter: Dit betekent dat
agendapunt 11 blijft staan. Daar er
eerder informele mededelingen zijn
gedaan over mogelijke afvoering van
agendapunt 11, vraag ik of de Kamer
er bezwaar tegen heeft om hierover
straks toch te stemmen.

Ik stel vast, dat de Kamer
daartegen geen bezwaar heeft.

Mevrouw Noorman-den Uyl heeft
haar motie (23909, nr. 23) in die zin
gewijzigd, dat zij thans luidt:

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

constaterende, dat in het fraude-
vervolgingsbeleid er onderscheid
gemaakt wordt tussen de vervolging
vanwege belastingfraude en die
vanwege sociale-zekerheidsfraude;

voort constaterende, dat sociale-
zekerheidsfraude door de veelvuldige
inzet van het strafrechtmiddel
gemiddeld zwaarder bestraft wordt
dan andere vormen van fraude;

overwegende, dat met de invoering
van het wetsvoorstel Boeten en
maatregelen sociale zekerheid in de
sociale zekerheid een vergelijkbaar
sanctiestelsel is ontstaan zoals dat
geldt voor de belastingwetgeving;

van oordeel, dat sociale-
zekerheidsfraude in vergelijkbare
mate en in gelijke zwaarte vervolgd
c.q. bestraft dient te worden;

tevens van oordeel, dat de aangifte-
grens voor strafvervolging van
sociale-zekerheidsfraude en
bijstandsfraude feitelijk gelijkgescha-
keld moeten worden;

verzoekt de regering te bevorderen,
dat de bestaande verschillen in
vervolging en strafbaarstelling
worden geeÈ limineerd;

verzoekt voorts de regering hierover
per brief de Kamer te rapporteren,

en gaat over tot de orde van de dag.

Naar mij blijkt, wordt deze gewij-
zigde motie voldoende ondersteund.

Zij krijgt nr. 26 (23909).

Op verzoek van mevrouw Noorman-
den Uyl stel ik voor, haar gewijzigde
motie (23909, nr. 26) van de agenda
af te voeren.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Ik stel voor, de
stemmingen in verband met de
wijziging van de Ziekenfondswet
(24093 en 24475) donderdag
aanstaande te houden, in verband
met nog te ontvangen brieven van
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: De heer Reitsma
heeft gevraagd, de stemmingen over
de wetsvoorstellen 24458 en 24438
uit te stellen tot aanstaande
donderdag, in verband met het punt
dat wij zojuist hebben besproken.
Dan zullen wij ook over de wijziging
van de Ziekenfondswet stemmen.

Ik stel voor, aan dit verzoek te
voldoen.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Ik geef het woord aan
mevrouw Bijleveld.

Mevrouw Bijleveld-Schouten
(CDA): Voorzitter! Het is u bekend dat
wij voÂ oÂ r de behandeling van de
WULBZ-wetgeving hebben gevraagd,
de evaluatie van het CTSV over de
TZ/Arbo in de Kamer beschikbaar te
hebben. Tot op heden hebben wij
niets ontvangen. Wij hebben die
evaluatie voÂ oÂ r de tweede termijn van
de Kamer gevraagd. Zoals het er nu
naar uitziet, zal die tweede termijn
morgen worden gehouden. Ik stel
vast dat wij de evaluatie nog niet
hebben. Mede namens de collega's
RosenmoÈ ller en Boogaard kondig ik
aan dat wij na afloop van de eerste
termijn een ordedebatje met de
Kamer willen voeren over de

Voorzitter
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voortgang van de verdere procedure
inzake de WULBZ-wetgeving.

De heer Marijnissen (SP): Voorzitter!
Ik steun gaarne het verzoek van
mevrouw Bijleveld en anderen. Wij
hebben in eerste termijn al aange-
drongen op het beschikbaar stellen
van die evaluatie. Ik denk dat de
urgentie van hetgeen is aangevoerd
alleen maar is verhoogd door de
recente uitspraken van mevrouw Ter
Veld, nu kamerlid voor de PvdA in de
Eerste Kamer, die de TZ hier indertijd
heeft verdedigd, maar die nu
eigenlijk zegt dat het veel te snel
gaat met de verdere privatisering.

Mevrouw Schimmel (D66):
Voorzitter! Ik ben niet zozeer voor
een ordedebat. Ik heb een andere
optie. De onderzoeksresultaten van
het CTSV zijn bijna klaar. Ik verzoek
de staatssecretaris, met man en
macht te proberen een samenvatting
of de conclusies dan wel de
aanbevelingen zo snel mogelijk voÂ oÂ r
de tweede termijn aan ons te doen
toekomen.

Mevrouw Adelmund (PvdA):
Voorzitter! Het heeft er alle schijn
van dat er relevante onderzoeks-
gegevens liggen. Ik kan dat niet
beoordelen. Dat kan trouwens
niemand hier, want wij hebben die
gegevens niet. Als er relevante
onderzoeksgegevens zijn, sluit ik mij
aan bij het verzoek van mevrouw
Schimmel om de gegevens zo snel
mogelijk in de Kamer te hebben.

De heer Van der Vlies (SGP):
Voorzitter! Beide verzoeken bijten
elkaar niet. Ze kunnen achter elkaar
geschakeld worden. Ik sluit mij
daarom bij beide verzoeken aan. Dat
is nieuw!

De voorzitter: Mevrouw Bijleveld
heeft in feite een vooraankondiging
gedaan van een verzoek om een
punt van orde aan het einde van de
eerste termijn aan de orde te stellen.
Krachtens het Reglement van orde
zal het op dat moment onmiddellijk
in behandeling worden genomen.
Daarbij kunnen alle andere aspecten
en suggesties in de beschouwingen
worden betrokken.

Het lijkt mij daarom verstandig,
hedenmiddag het antwoord van de
staatssecretaris af te wachten en
vervolgens ook het ordedebat, met
alle aspecten die men wil inbrengen,
af te wachten. De Kamer weet dus

dat er rond de dinerpauze een punt
van orde in behandeling kan komen
en dat het kan leiden tot besluitvor-
ming. Ik zie dat de staatssecretaris
van Sociale Zaken en Werkgelegen-
heid iets wil zeggen. Bij de regeling
van werkzaamheden plegen
bewindslieden echter niet het woord
te voeren, zoals de heer Linschoten
ongetwijfeld weet. Bovendien zal hij
deze middag vele uren aan het
woord zijn om allerlei ideeeÈn aan de
orde te stellen!

Ik geef het woord aan de heer
Bakker.

De heer Bakker (D66): Voorzitter!
Voor volgende week staat de
behandeling van de begroting van
Sociale Zaken en Werkgelegenheid
op de agenda. Een belangrijke nota
over de flexibilisering van arbeids-
markt en arbeidsrecht laat al
maanden lang op zich wachten.
Daarover is met zo ongeveer
iedereen in het land gesproken, naar
het schijnt, maar nog niet met de
Kamer. Toch gaat het om een
kernpunt in de discussie over
werkgelegenheid en arbeidsmarkt,
dat ook volgende week bij de
begrotingsbehandeling aan de orde
zal zijn, in ieder geval op hoofdlijnen.
Ik nodig daarom via u, voorzitter, de
minister van Sociale Zaken en
Werkgelegenheid uit om uiterlijk
vrijdag deze nota aan de Kamer te
doen toekomen, zodat wij in het
weekeinde van de hoofdlijnen kennis
kunnen nemen. Mocht dit onver-
hoopt niet lukken, dan zie ik graag
een brief tegemoet, waarin de
minister motiveert waarom de nota
er nog altijd niet is, zodat wij
volgende week in ieder geval
daÂaÂ rover beschikken.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit deel van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Hillen.

De heer Hillen (CDA): Voorzitter!
Vorige week donderdag is een
algemeen overleg gevoerd met de
staatssecretaris van Defensie over de
aanschaf van een klein zaken-
vliegtuig. Mijn fractie is er niet erg
van onder de indruk en niet erg
bevredigd door de antwoorden van
de staatssecretaris. Ik verzoek u om

het verslag van dit algemeen overleg
op de agenda te zetten.

De voorzitter: Ik stel voor, aan het
verzoek van de heer Hillen te
voldoen en dit onderwerp toe te
voegen aan de agenda van volgende
week.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Mateman.

De heer Mateman (CDA): Voorzitter!
Een delegatie uit het kabinet heeft
overleg gepleegd met de Vereniging
van effectenuitgevende ondernemin-
gen en het bestuur van de Amster-
damse effectenbeurs over toegelaten
en toelaatbare beschermings-
constructies voor het Nederlandse
bedrijfsleven. Ik denk dat die zaak
niet kan passeren zonder een
kamerdebat. Ik vraag u, het kabinet
en in ieder geval de minister van
FinancieÈn een brief aan de Kamer te
laten sturen over de resultaten van
dat overleg.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit deel van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is het mondelinge
vragenuur, overeenkomstig artikel
136 van het Reglement van orde.

Vragen van het lid Van de Camp aan
de minister van Onderwijs, Cultuur
en Wetenschappen, over het
nationale kennisdebat, mede
naar aanleiding van uitlatingen
van PvdA-voorzitter Rottenberg
in een interview in Vrij Neder-
land.
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De heer Van de Camp (CDA):
Mijnheer de voorzitter! Terwijl
Nederland zich herneemt na de
voetbalwedstrijd van Ajax, wenden
wij ons weer tot de reguliere arbeid.
In Vrij Nederland stond een
buitengewoon interessant interview
met PvdA-partijvoorzitter Rottenberg.
De bij velen van ons reeds bekende
bijzondere positie van minister Ritzen
in de PvdA wordt opnieuw belicht.
Het is overigens geen schande om
als schoolmeester gekwalificeerd te

Voorzitter
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